
Hollolan nuorisovaltuuston kokous

Ajankohta: 1.11. 2023 klo 17.00-19.00
Paikka: Trattoria Seurahuone, Lahti

Paikalla: Ansa Huttunen, Ari Tillgren, Sara Riekkinen, Aino Liljaniemi, Aatu Kuokkanen,
Netta Rautiainen, Atte Salli, Silja Mörä, Taika Cavander, Lassi Puodinketo, Hanna Kaitila,
Hanna Ruokamo

Poissa: Orvokki Kekki, Riina Kurki, Samu Hyytiä

Asiat:
1. Kokouksen avaus

Kokous avattiin kello 17.22
2. Läsnäolijat

Todettiin läsnäolijat.
3. Laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todettiin laillisuus ja päätösvaltaisuus.
4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen

Hyväksyttiin ilman muutoksia.
5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistus

Tarkastettiin ilman muutoksia.
6. Elvan ja hyvan kuulumiset

Sara kertoi elinvoimavaliokunnan kuulumiset. Kokouksessa oltiin keskusteltu
kaavoituksista.

7. Alnun kuulumiset
Todettiin, että kokousta ei ole ollut.

8. Kunnanvaltuuston kuulumiset
Todettiin, että varapuheenjohtaja Orvokki edusti nuorisovaltuustoa
kunnanvaltuustossa menestyksekkäästi.

9. Osallistava budjetointi
Hanna ja Lassi kertoivat tavanneensa tietohallintopäällikkö Vesaa. Päätettiin



aloittaa tiedonkeruu ysien vaikuttamispäivässä 22.11., koska
äänestyssysteemiä ei saada valmiiksi ajallaan.

10.Kannanotot
Keskusteltiin, halutaanko ottaa kantaa Hollolan kasvisruokalinjaukseen.
Puhuttiin myös nuvalaisten kohtelusta lautakunnissa. Kutsutaan Helena
Simolin seuraavaan kokoukseen keskustelemaan kouluruuan suunnasta
Hollolassa.

11.Muut esille tulevat asiat
- Joulun avaus -tapahtuma

Joulun avaus -tapahtumaa vietetään 25.11. Hollolan torilla. Hanna
kertoo tapahtuman ohjelmasta. Tapahtumaan kaivataan 2-3 nuvalaista
hirviksi. Luvataan tieto nuvan vahvuudesta ja ohjelmasta tapahtumaan
17.11. mennessä.
Sovittiin alustavasti, että nuva pitää tapahtumassa karaokea.

Kokous keskeytettiin ajassa 17.50 alkupalan syömistä varten, ja jatkui ajassa 18.00.
- Seuraava kokous

Seuraava kokous siirrettiin päivälle 12.12.
- Nuvalaisten esittelyt

Sovittiin nuvalaisten esittelyt alkaviksi joulukuussa “joulukalenterityyliin”
Nuvan instagramiin.

- Erasmus-tapaaminen
Hanna Kaitila ehdotti tapaamista 13.12, hyväksyttiin ehdotus.

12.Kokouksen päättäminen
Kokous päätettiin klo 18.20

Pöytäkirjan vakuudeksi

Aino Liljaniemi Ansa Huttunen

puheenjohtaja sihteeri


